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KUALA LUMPUR  CASABLANCA - 
MARRAKECH

BOUMALNE DADES - GORGES TOUDRA - 
TINGHIR - ERFOUD – MERZOUGA

MERZOUGA - ERFOUD - MIDELT - 
IFRANE - MOULAY YACOUB 

MARRAKECH - TIZI N’TICHKA - 
AÏT BEN HADDOU - OUARZAZATE - 
BOUMALNE DADES B 

MARRAKECH

 MEAL ON BOARD / DINNER  BREAKFAST / LUNCH / WILDERNESS DINNER

 BREAKFAST / LUNCH / DINNER
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 BREAKFAST / LUNCH / DINNER

1-2 05

06

04

03

DAY DAY

DAY

DAY

DAY

and known as the “ Pearl of the South”! Upon arrival, a scenic 

drive will lead you straight to the heart of Marrakech. Imagine 

stepping into the lively Jemaa El Fna Square as the sun dips 

below the horizon. This isn’t just a square; it’s a carnival of culture 

with storytellers weaving tales, musicians strumming melodies, 

and a bustling marketplace that tickles all your senses. And 

you can’t miss the Koutoubia Mosque. This grand 12th-century 

architectural marvel is not just a building; it’s a historical treasure, 

telling stories of a bygone era.

Your day starts with a scenic drive from to Merzouga, weaving 

through the Gorges Toudra and Tinghir, where the UNESCO-

recognized Valley of Roses awaits, a mesmerizing snapshot 

of nature’s beauty. Take a glimpse into Morocco’s past at the 

historical Dades Valley, dotted with ancient kasbahs. Your day 

ramps up as you switch to a 4WD in Erfoud, heading towards the 

majestic Sand Dunes of Merzouga. These stunning dunes are a 

highlight, offering a spectacular sunset camel ride. This evening, 

enjoy a wilderness dining and unique lodging at a desert Luxury 

camp, under the stars. 

Kickstart the day with a delightful breakfast, energized for an 

exhilarating drive to Moulay Yacoub via Erfoud and Midelt. 

Nestled between the Atlas ranges, Midelt is not just picturesque 

but also the heart of Morocco’s apple production. Camera’s 

ready for some Instagram-worthy shots at the “Noor Midelt” 
solar power plant, an impressive symbol of green energy with 

a staggering capacity of 2000 MW! Next, we journey to the 

enchanting Ifrane, known as Morocco’s Switzerland. Picture a 

town straight out of a storybook, with charming stone cottages 

and red-tiled roofs creating a serene Alpine ambience. Here, 

embrace the tranquility and capture some magical moments for 

your Instagram feed. A must-visit is the Lion Sculpture in Ifrane, a 

poignant and Instagrammable tribute to the Atlas Lion, a noble 

creature that’s now sadly extinct in the wild.

Dive into a cinematic day as you take a morning drive to 

Boumalne Dades that journeying through Tizi n’Tichka, Aït Ben 

Haddou, and Ouarzazate. En route, visit a Berber Women’s 
Cooperative to learn the traditional argan oil production, offering 

a unique insight into local customs. Then, immerse yourself in the 

cinematic world of Ouarzazate, the “Door to the Desert” and 

Take a step back in time as you explore the ancient, UNESCO-
listed Kasbah Ait Benhaddou, a stunning example of Moroccan 

architecture. Movie enthusiasts will love the Atlas Studio, famous 

for hosting productions like “Game of Thrones”. Conclude your 

day at the historical Kasbah Taourirt, a well-preserved symbol of 

the region’s past.

After Breakfast, venture into the heart of artisan Marrakech, 

a city teeming with culture and history. Start at the stunning 

Bahia Palace, a 19th-century gem that was home to minister Ba 

Ahmed. Its architecture and details are a window into Morocco’s 

rich past. Next, dive into the bustling Old Medina & Souks. This 

maze of alleys is a kaleidoscope of colors, sounds, and scents, 

offering everything from exotic spices to handcrafted textiles. 

Cap your day at the peaceful Majorelle Garden, a botanical 

haven created by Jacques Majorelle in 1931 and later restored 

by Yves Saint Laurent and Pierre Bergé. It’s a lush escape from 

the city’s buzz.

BONUS 
Get the chance to experience our cooking class in Morocco, 

to share our traditions and culture. This opportunity is a enjoyable 

participation to discover the Moroccan cuisine and know the secrets 

of the best Moroccan recipes in a entertaining way. 

BONUS 
Therapeutic hot springs bath Moulay Yacoub Thermal Station for Tue 

to Sun. Swimsuit attire is required to enter the facilities. No refund nor 

replacement of sight if unable to proceed.

@ Majorelle Garden

@ Ifrane



CHEFCHAOUEN - ASILAH – TANGIER

TANGIER - RABAT – CASABLANCA 

CASABLANCA  KUALA LUMPUR

 BREAKFAST / LUNCH / DINNER

 BREAKFAST / LUNCH / CULTURAL DINNER WITH SHOW

 BREAKFAST / MEAL ON BOARD
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Today, enjoy a picturesque route to Tangier, with a magical 

interlude in Asilah. As you roam the storied streets of the Medina 
d’Asilah, feel the whispers of history around you, especially at 

the majestic Coraça (Borj al-Bahr) and the towering Torre de 
Menagem (Borj al-Kamra). Next, be swept away to Cap Spartel, 
where the iconic lighthouse stands tall at 110 meters, a sentinel 

the Mediterranean.

Note: Please prepare a day bag for your essentials as your luggage will 

be sent to Rabat in the morning and will arrive in the evening.

This morning, take a swift way to Rabat, zip on a sleek high-

speed train through the landscape and see Morocco from a 

different vantage point. Arrive in Rabat, marvel at the grand 

Mausolée Mohammed V, a testament to regal history and 

craftsmanship. Gaze at the towering Hassan Tower, an iconic 

relic of 12th-century ambition, and steal a view of the sprawling 

Royal Palace, a bustling epicenter of governance and life. 

After lunch, head back to the vibrant heart of Morocco, 

Casablanca. This bustling metropolis blends authentic charm 

with pulsating modernity. Immerse yourself in the grandeur of 

Place Mohammed V, surrounded by architectural wonders 

and the majestic Grand Theater. Stroll along the picturesque 

Corniche of Ain Diab, a delightful promenade beside golden 

sands and shimmering Atlantic waters. Cap off the day with a 

dazzling dinner show at Basmane in Casablanca, an epitome of 

cultural fusion and entertainment.

Savor a Casablanca breakfast on more time before visiting the 

majestic Great Mosque Hassan II, a grandiose testament to 

Moroccan craftsmanship and one of the world’s most impressive 

mosques. As you marvel at its intricate details, let the spirit of 

Morocco envelop you. Then, with a heart full of rich memories, 

proceed to the airport, carrying the essence of this enchanting 

Your trip to Morocco will end here, good luck & good health !

land back home.

BONUS 
End the day at The Mausolée Moulay Idriss and the Pottery and 

Moorish Mosaic Quarters are perfect for capturing the essence 

of Moroccan tradition and artistry. Enjoy dinner with folkore show 

before we drive back to Moulay Yacoub.

MOULAY YACOUB - FES - MOULAY YACOUB
 BREAKFAST / LUNCH / DINNER WITH FOLKLORE SHOW

07
DAY

A day whirlwind of Instagram-worthy moments! Start at Bab 
Boujloud, the Blue Gate, where its vibrant tiles make for a perfect 

Royal Palace Gates – a display 

of exquisite craftsmanship. Capture the historical aura outside 

the Karaouine Mosque, and then brace yourself against 

the intense aromas for some vivid shots as you explore this 

traditional leather-making hub at the colorful Chouara Tanneries. 

The Madrassa Bouanania, with its stunning architecture, offers 

a peek into Morocco’s rich educational architectural heritage. 

Wander through the bustling souks and winding streets of Fes, 

where every corner promises a new visual delight, from lively 

market scenes to ancient buildings. 

MOULAY YACOUB - OUAZZANE – 
CHEFCHAOUEN

 BREAKFAST / LUNCH / DINNER

08
DAY

Ready for the captivating blues of Chefchaouen? Take 

a morning scenic drive to Chefchaouen, passing through 

Ouazzane. Nestled at the foot of the djebel Mezedjel, this 

town is a UNESCO Intangible Cultural Heritage site, famed for 

its labyrinthine alleys and striking blue color. Explore the Medina 

of Chefchaouen, a showcase of Andalusian architecture and 

@ Tangier

@ Hassan Tower

 Marrakech - Jemaa El Fna Square, Koutoubia Mosque (outside view 
only), Bahia Palace (entrance), Old Medina & Souks, Majorelle Garden 
(entrance) 
 Tizi n’Tichka - Visit Berber Women’s Cooperative for ARGAN OIL
 Ouarzazate - Kasbah Ait Benhaddou, Kasbah Taourirt (photo stop), 
Atlas Studio (entrance) 
 Tinghir - Gorges of Todra, Valley of Roses, Dades Valley (on the road 
b/w Boumalen Dades and Kelaat Megouna) 
 Erfoud  - Fossile Factory
 Merzouga  - Sand Dunes of Merzouga
 Midelt - Take A drive Along Midelt
 Ifrane - Free Time in Ifrane, Lion Sculpture(photo stop) 
 Fes - Bab Boujloud (The Blue Gate), Royal Palace Gates (outside 
view only), Karaouine Mosque (outside view only), Chouara Tanneries 
(Traditional Leather Factories) , Madrassa Bouanania (entrance), Narrow 
Streets & souks of Fes, Mausolée Moulay Idriss (outside view only), Pottery 
& Moorish Mosaic Quarters
 Chefchaouen - Medina of Chefchaouen
 Asilah
(Borj al-Kamra); 

VISITS AND MONUMENTS 

 Tangier - Grand Socco, Cap Spartel
 Rabat - Mausolée Mohammed V, Hassan Tower, Royal Palace Rabat 
(outside view only) 
 Casablanca - The Great Mosque Hassan II (entrance), Place 
Mohammed V , Corniche of Ain Diab



吉隆坡  卡萨布兰卡 - 马拉喀什

马拉喀什
梅尔祖卡 - 埃尔福德 - 米德尔特 - 
伊夫兰 - 穆莱亚古布

布马蓝达得斯 - 图德拉峡谷 - 丁吉尔 - 
埃尔福德 - 梅尔祖卡

马拉喀什 - 提兹尼提夏 - 艾特本哈杜 - 
瓦尔扎扎特 - 布马蓝达得斯

 机上餐食 / 晚餐

 早餐 / 午餐 / 晚餐  早餐 / 午餐 / 晚餐

 早餐 / 午餐 / 荒野晚餐

 早餐 / 午餐 / 晚餐
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在吉隆坡国际机场集合，准备搭乘飞往摩洛哥卡萨布兰卡的航班，这
个被誉为“南方明珠”的城市！抵达后，一段风景如画的车程将直接
带您到马拉喀什的中心。想象一下当太阳落下地平线时，踏入热闹的
吉玛夏广场。这不仅仅是一个广场；它是一个文化的狂欢，讲述者编
织着故事，音乐家弹奏着旋律，熙熙攘攘的市场刺激着您所有的感
官。您绝对不能错过库图比亚清真寺。这座宏伟的12世纪建筑奇迹不
仅仅是一座建筑物；它是一个历史宝藏，讲述着往昔时代的故事。

早餐后，踏入工匠马拉喀什的心脏，这座充满文化和历史的城市。首
先参观令人惊叹的巴希亚宫，这是一颗19世纪的宝石，曾是部长巴
艾哈迈德的家。它的建筑和细节是窥视摩洛哥丰富历史的窗口。接下
来，深入繁华的古城和市集。这个迷宫般的小巷是一个五彩缤纷、声
色俱佳的世界，提供从异国情调的香料到手工纺织品等各种商品。最
后，结束您的一天在宁静的马约雷花园，这是雅克·马约雷尔于1931
年创建的一个植物天堂，后来由伊夫·圣·洛朗和皮埃尔·贝尔格恢
复。这里是远离城市喧嚣的绿意之地。

开始一天的愉快早餐，为沿着埃尔福德和米德尔特前往穆莱亚古布的
刺激驱车之旅充满活力。坐落在阿特拉斯山脉之间的米德尔特不仅风
景如画，而且也是摩洛哥苹果产区的中心地带。准备好相机，在“努
尔米德尔特”太阳能发电厂留下一些适合Instagram的照片，这是一
个令人印象深刻的绿色能源象征，拥有惊人的2000兆瓦的容量！接下
来，我们前往迷人的伊夫兰，被誉为摩洛哥的瑞士。想象一下一个直
接从童话书中走出来的小镇，迷人的石头小屋和红瓦屋顶营造出宁静
的阿尔卑斯氛围。在这里，拥抱宁静，为您的Instagram动态捕捉一些
神奇的时刻。必游之地是伊夫兰的狮子雕塑，这是对阿特拉斯狮子的
感人致敬，这种高贵的动物现在可悲地已经在野外灭绝了。

您的一天从一个风景如画的车程开始，从丁吉尔经过图德拉峡谷和丁吉
尔，抵达被联合国教科文组织认可的玫瑰谷，这里是大自然美丽的迷人
画面。在历史悠久的达德斯峡谷，您可以一窥摩洛哥的过去，那里遍布
着古老的堡垒。当您在埃尔福德换乘四轮驱动车，驶向壮丽的梅尔祖卡
沙丘时，您的一天更加精彩。这些令人惊叹的沙丘是一个亮点，提供壮
观的日落骆驼骑行体验。今晚，您将在星空下，在沙漠豪华营地享用荒
野晚餐和独特的住宿。

沉浸在电影般的一天中，您将在早晨驱车前往布马蓝达得斯，途经提
兹尼提夏、艾特本哈杜和瓦尔扎扎特。在途中，参观柏柏尔妇女合作
社，了解传统的阿甘油生产，深入了解当地风俗。然后，沉浸在电影
般的瓦尔扎扎特世界，这里被称为“沙漠之门”和“非洲好莱坞”，
以其堡垒和电影历史而闻名。当您探索古老的、被联合国教科文组
织列入名录的艾特本哈杜堡垒时，您将穿越时空，欣赏到摩洛哥建筑
的惊人例证。电影爱好者会喜欢阿特拉斯工作室，这里因承办《权力
的游戏》等制作而闻名。最后，在历史悠久的图尔特堡垒结束您的一
天，这是该地区过去的一个保存完好的象征。

额外福利
有机会参加我们在摩洛哥的烹饪课程，分享我们的传统和文化。这个机会
是一个愉快的参与，可以以娱乐方式发现摩洛哥美食，并了解最佳摩洛哥
食谱的秘密。 额外福利

穆莱亚古布温泉疗养站于周二至周日开放。进入设施需要穿泳衣。若无法
前往，恕不退款或替代景点。

@ Kasbah Ait Benhaddou

@ Chefchaouen

@ Atlas Film Studio



@ Chouara Tanneries

穆莱亚古布 - 菲斯 - 穆莱亚古布 拉喀什

穆莱亚古布 - 瓦扎纳 - 舍夫沙万

舍夫沙万 - 阿西拉 - 丹吉尔

 早餐 / 午餐 / 晚餐与民俗表演

 早餐 / 午餐 / 晚餐

 早餐 / 午餐 / 晚餐
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这是一个充满Instagram美景的疾风快艇的一天！从蓝门巴布布伊卢德
开始，它色彩斑斓的瓷砖是第一张完美的照片。然后，拍摄华丽的皇
家宫殿大门 - 一种精湛工艺的展示。在卡拉维纳清真寺外捕捉历史的
氛围，然后在色彩缤纷的丘阿拉皮革厂探索时，准备好捕捉一些鲜明
的照片，迎接浓烈的香气。布安尼亚学院以其令人惊叹的建筑，为您
展示了摩洛哥丰富的教育建筑遗产。漫步在菲斯繁华的市集和曲折的
街道中，每个角落都承诺一个新的视觉享受，从热闹的市场场景到古
老的建筑。

准备好领略舍夫沙万迷人的蓝色了吗？通过瓦扎纳，驱车前往舍夫沙
万。这座城市坐落在梅泽杰尔山脚下，是联合国非物质文化遗产地，
以其迷宫般的小巷和引人注目的蓝色而闻名。探索舍夫沙万的老城
区，展示了安达卢西亚建筑和历史上的西班牙影响。

今天，您将沿着风景如画的路线前往丹吉尔，在阿西拉度过一个神奇
的插曲。当您漫步在阿西拉的老城区时，感受历史的低语，尤其是在
壮丽的科拉卡（博尔基尔巴尔）和高耸的托雷德门守塔（博尔基尔卡
姆拉）处。接下来，您将被带到斯巴尔泰尔角，标志性灯塔高达110
米，自1865年以来一直是哨兵，守护着大西洋和地中海的汇流处。
备注：请准备一个装有您必需品的日用包，因为您的行李将在早上发送到拉巴
特，并在晚上到达。

额外福利
结束一天的行程，前往穆莱伊德里斯陵墓和陶器及摩尔式马赛克区，这里
是捕捉摩洛哥传统和艺术精髓的绝佳地点。在我们驱车返回穆莱亚古布之
前，享受带民俗表演的晚餐。

丹吉尔 - 拉巴特 - 卡萨布兰卡

 早餐 / 午餐 / 晚餐与文化表演

第
10
天

今天早上，乘坐高速列车迅速前往拉巴特，途中欣赏摩洛哥不同角度的
景色。抵达拉巴特后，您将对宏伟的穆罕默德五世陵墓赞叹不已，这是
皇家历史和工艺的见证。凝视高耸的哈桑塔，这是12世纪雄心壮志的
象征性遗迹，偷窥宏伟的皇家宫殿，这是繁华的治理和生活中心。午
餐后，返回摩洛哥充满活力的心脏，卡萨布兰卡。这个繁华的大都市将
真正的魅力与跃动的现代化融为一体。沉浸在莫哈梅德五世广场的壮丽
中，四周是建筑奇迹和雄伟的大剧院。漫步在美丽的艾因迪亚布海滨大
道上，金色的沙滩和闪闪发光的大西洋水域旁的迷人散步道上。在卡萨
布兰卡的巴斯马内（Basmane）享用令人眼花缭乱的晚餐秀，这是文
化融合和娱乐的典范。

卡萨布兰卡  吉隆坡

 早餐 / 机上餐食

第
11
天

抵达吉隆坡  吉隆坡
第
12
天

在参观宏伟的哈桑二世大清真寺之前，再次享受一次卡萨布兰卡的早餐
吧。这座清真寺是摩洛哥工艺的壮丽见证，也是世界上最令人印象深
刻的清真寺之一。当您惊叹于其精美的细节时，让摩洛哥的精神包裹着
您。然后怀着丰富的记忆前往机场，将这片迷人的土地的精华带回家。

参观和古迹

马拉喀什 - 吉玛夏广场，库图比亚清真寺（仅外观），巴希亚宫（入口），古
城及市集，马约雷花园（入口）
提兹尼提夏 - 参观柏柏尔妇女合作社，了解阿甘油
瓦尔扎扎特 - 艾特本哈杜堡垒，图尔特堡垒（拍照留念），阿特拉斯工作室(入口)
丁吉尔 - 托德拉峡谷，玫瑰谷，达德斯峡谷（布马蓝达德斯和凯拉特梅古纳之
间的路上）
穆鲁 - 化石工厂
梅尔祖卡 - 梅尔祖卡沙漠沙丘
米德尔特 - 沿着米德尔特驾驶
伊夫兰 - 伊夫兰自由时间，狮子雕塑（拍照留念）

菲斯 - 巴布布伊卢德（蓝门），皇家宫殿大门（仅外观），卡拉维纳清真寺（
仅外观），丘阿拉皮革厂，布安尼亚学院（入口），菲斯狭窄街道和市集，穆莱
伊德里斯陵墓（仅外观），陶器和摩尔式马赛克街区
舍夫沙万 - 舍夫沙万老城
阿西拉 - 阿西拉老城，科拉卡（博尔基尔巴尔）和托雷德门守塔（博尔基尔卡
姆拉）;
丹吉尔 - 格兰德索科，斯巴尔泰尔角
拉巴特 - 穆罕默德五世陵墓，哈桑塔楼，拉巴特皇宫（仅外观）
卡萨布兰卡 - 大清真寺哈桑二世（入口），穆罕默德五世广场，艾因迪亚布海
滨 boulevard

@ Medina d’Asilah@ Medina d’Asilah

您的摩洛哥之行就到此结束,祝您好运,身体健康!



ACCOMMODATION 住宿 

1. Flights, transportation, hotels, meals and itineraries and sequences stated in the 

reserves the right to alter itineraries at any time (without compensation) due to unforeseen 
circumstances, especially during peak periods or force majeure. 
2. Purchase of travel insurance is compulsory. The Company or our consortium agents 
shall not be liable for any losses or personal expenses incurred by tour members during the 
tour. Or in the event of unforeseen circumstances such as adverse weather conditions/

rescheduling or others losses. 
3. 
4. Tour buses are arranged based on group size which make sure every passenger is 
entitled to one seat each. 
5. Expenses of personal nature like tipping, laundry, telephone calls/internet data, 
beverages, photography fee at sightseeing, optional tour, medical expenses, any insurance 
or etc are on own expenses.
6. No refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour. 
7. Notwithstanding the place or country in which a course of action arises, it is expressly 
agreed hereto that all causes of actions shall at all times be commence within the 
jurisdiction and territory of the country. 
8. Airport taxes, fuel surcharges and visa fees do not form part of the tour fare and it 
should be borne by the passenger. The Company is only acting as an agency to collect the 
above charges therefore it is subject to the Terms and    
Conditions of the respective authorities & airlines in case if there is any hike if any of these 
fee without notice by the authorities.
9. 
taxes, or any fuel hike, we reserve the right to adjust the tour price accordingly without 
any notice.
10. Flight timing and schedules are not guaranteed and do not form part of the contract. 
They are subject to change at the insistence of the Aviation of Government Authorities for 
the Tour Member’s safety, security and other reasons.    

cancellations, delays or diversions that is not within its control.

Contact Your Exotic Expert

@ Sahara Royal Camp @ Dades Xaluca Dades @ Adam Park & Spa

11. The Company reserves the right to cancel or withdraw at any time bookings made by 
or on behalf of Tour Members prior to departure. However, the company will reserve the 
absolute right to vary the group size due to unforeseen circumstances. The decision of The 

Company for such cancellation. 
12. It is the Tour Member’s responsibility to ensure that they have a valid passport with at 
least 6 months validity from the date of departure.
13. 
before departure.
14. If the hotel is unable to stay in the reserved room due to its own reasons (full rooms, 
power outage, water supply, heating, etc.) or government activities and other force 
majeure factors, the reserved room will be transferred to a hotel of the same level. Our 
company will try our best to assist the guest in adjusting to other room types. or similar hotel.
15. Please note that due to the shortage of VIP tourist bus resources during holidays or 
peak season, if there are not enough tourist buses due to force majeure, we will adjust the 
VIP 24 seats to 38 seats, and the VIP 34 seats to 48/50 seats accordingly.

Deposit / Tour Payments

A non-refundable of RM 3000 per person must be paid upon reservation.  Full payment shall 
be made 60 days before departure. If full payment is not received 60 days or more prior 
to departure date, the Company reserves the right to forfeit the deposit and cancel the 
reservation. 
1. 
All amendments will need to be made 60 days before departure date amendment fee of 
(min RM300) will be charged and may vary depending on the changes. Any subsequent 
cost increases and surcharges will be borne by the tour member.
2. Cancellation of booking must be made in writing. Deposit of RM3000 per person will 
be forfeited if the company received notice more than 60 working days. If the company 
received notice to cancel less than 60 working days before the date of departure, a 100% 
cancellation of tour fare will be charged. 

Days
天数

Breakfast
早餐

Lunch 
午餐

Dinner 
晚餐

Selected Hotel (OR similar)

特选酒店 (或同级)

1-2 -
On Board 
机上用餐

Dinner
晚餐 5ADAM PARK & SPA,Marrakech

马拉喀什亚当公园酒店及水疗中心
3

Hotel
酒店

Lunch
午餐

Dinner
晚餐

4
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Dinner
晚餐

4Dades XALUCA DADES, Boumalne
萨路卡达德斯酒店

5
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Wilderness Dinner
荒野晚餐

SAHARA ROYAL CAMP, Merzouga
萨哈拉皇家露营饭店

6
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Dinner
晚餐

4VICHY THERMALIA SPA HOTEL, Moulay
维希特玛利亚水疗酒店

7
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Dinner with 
Folklore Show
民俗表演晚餐

5LES MERINIDES, Fes
勒斯梅尼德斯酒店

8
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Dinner
晚餐

4PARADOR, Chefchaouen
舍夫沙万帕拉多尔酒店

9
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Dinner
晚餐

5BARCELO CITY CENTER TANGER, Tangier
丹吉尔巴塞罗饭店

10
Hotel
酒店

Lunch
午餐

Cultural Dinner 
with Show

晚餐与文化表演

5MARRIOTT CASABLANCA, Casablanca
卡萨布兰卡万豪酒店

11-12
Hotel
酒店

On Board 
机上用餐

- -


